
Protokół Nr IV/24 

Sesji Rady Gminy Kołaki Kościelne 

odbytej w dniu 30 października 2024 r. 

 

Obrady IV sesji Rady Gminy rozpoczęto o godz. 10:00 a zakończono o godz. 10:35.  

Rada Gminy obradowała w budynku świetlicy wiejskiej w Kołakach Kościelnych. 

Ad. 1)   

Obrady IV Sesji Rady Gminy Kołaki Kościelne otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady 

Pani Anna Kulesza. 

Następnie przywitała przybyłych radnych gminy (lista obecności Zał. Nr 1),  witam Pana 

Marka Kołakowskiego – radnego Powiatu Zambrowskiego (Zał. Nr 2), witam Wójta Gminy 

Pana Sylwestra Jaworowskiego, witam Panią Skarbnik Gminy, Panią Sekretarz Gminy, witam 

pracowników Urzędu Gminy, witam Panie i Panów sołtysów (Zał. Nr 3), witam mieszkańców 

Gminy – mieszkańcy Gminy nie uczestniczyli w sesji (Zał. Nr 4), witam nasze media. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad udostępniane są w Biuletynie 

Informacji Publicznej Gminy Kołaki Kościelne i stronie internetowej Gminy.  

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o sprawdzenie obecności (wynik głosowania 

imiennego Zał. Nr 5). 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad – w sesji udział bierze 12 

radnych (nieobecni radni Kołakowski Michał Łukasz, Wiśniewska Emilia, Krajewski 

Eugeniusz). 

Ad. 2) 

W tym punkcie Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady będą przebiegać zgodnie z 

porządkiem, który Państwo otrzymaliście: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad IV sesji Rady Gminy. 

3. Przyjęcie protokołu obrad III sesji Rady Gminy z dnia 23 lipca 2024 r. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Wójta Gminy o pracy między sesjami. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

    a/ zmian w budżecie gminy na 2024 rok, 

    b/ udzielenia pomocy finansowej, 

    c/ zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

    d/ przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kołaki Kościelne na 2024 rok”, 

    e/ przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2025 rok z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

    f/ rozpatrzenia petycji. 

7. Informacja z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024. 

8. Przedstawienie informacji o podmiotach, w których wykonywana będzie nieopłatna, 

kontrolowana praca na cele społeczne oraz praca społecznie użyteczna w 2024 roku oraz 

opinii Prezesa Sądu Rejonowego w Zambrowie dotyczącej potrzeb Sądu w zakresie 

wykonywania pracy przez skazanych. 

9. Przedstawienie informacji o podmiotach, na rzecz których wykonywane będą przez 

nieletnich prace społeczne oraz opinii Prezesa Sądu Rejonowego w Zambrowie dotyczącej 

potrzeb Sądu w zakresie wykonywania pracy nieletnich. 



10. Informacja na temat oświadczeń majątkowych składanych przez radnych Gminy Kołaki 

Kościelne na 2 miesiące przed upływem kadencji, za 2023 rok wg stanu na dzień 31 grudnia 

2023 r. oraz w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania. 

11. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych przez sekretarza gminy, 

skarbnika gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu wójta. 

12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13.  Wnioski i oświadczenia radnych. 

14.  Sprawy różne. 

15.  Zamknięcie obrad (Zał. Nr 6). 

Następnie Przewodnicząca Rady zapytała, czy są uwagi do tego porządku? 

Radni nie wnieśli uwag więc Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie porządku obrad   

poprzez głosowanie: 

- za – 12 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad IV sesji Rady Gminy został przyjęty 

przy 12 głosach za. 

Wynik głosowania imiennego (Zał. Nr 7). 

Ad. 3) 

Przyjęcie protokołu obrad III sesji Rady Gminy z dnia 23 lipca 2024 r. Przewodnicząca Rady 

wyjaśniła, że protokół jest zamieszczany na stronie urzędu gminy Kołaki Kościelne i czy są 

uwagi do protokołu. 

Radni nie zgłosili uwag, więc Przewodnicząca Rady poprosiła o głosowanie imienne: 

- za – 12 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z obrad III sesji Rady Gminy został przyjęty 

przy 12 głosach za.  

Głosowanie imienne -  (Zał. Nr 8). 

Ad. 4)  

W tym punkcie radni nie składali interpelacji i zapytań. 

Ad. 5) 

W tym punkcie informację Wójta Gminy przedstawił informację o pracy między sesjami. 

„Uchwały podjęte na ostatniej sesji w dniu 23 lipca 2024 r. zostały przedłożone Wojewodzie 

Podlaskiemu, a w sprawach finansowych Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku.  

W okresie między sesjami Urząd Gminy realizował bieżące sprawy. Z ważniejszych rzeczy, 

które zostały zrealizowane w tym okresie, to:  

1. Podpisano umowę na modernizację oświetlenia zewnętrznego na terenie gminy Kołaki 

Kościelne, polegającą na wymianie opraw na energooszczędne. Wartość umowy wynosi 

340.587,00 zł brutto, przy dofinansowaniu z programu Polski Ład  272 500 zł.  

2. Kończą się prace związane z przebudową drogi Wróble Arciszewo - Czarnowo Dąb. 

3. Gminie Kołaki przyznano 2 dotacje z Polskiego Ładu na odbudowę zabytków: 

a) pierwsza dotyczy zadania pod nazwą „Renowacja oraz rozbudowa pomnika marynarzy II 

batalionu Pułku Morskiego”. Kwota dotacji wynosi 145 628,00 zł, wkład własny  2 972,00 

zł.  

b) druga część zadania to jest „Remont organów piszczałkowych z II połowy XIX wieku”. 

Kwota dotacji wynosi 587 632,50 zł, wkład gminy to 11 992,50 zł. 

W wyniku otrzymanych dotacji gmina dofinansuje realizację powyższych zadań to jest 

Parafię Rzymskokatolicką p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Kołakach 

Kościelnych w łącznej kwocie  748 225,00 zł 



4. Obecnie trwają prace dokumentacyjno-projektowe dotyczące zadania pod nazwą 

„Przebudowa dróg dojazdowych do posesji w celu poprawy komfortu i bezpieczeństwa 

mieszkańców na terenie gminy Kołaki Kościelne”. Rozpoczęcie prac budowlanych nastąpi 

wiosną przyszłego roku. Obecnie trwają, tak jak wspomniałem prace projektowe. 

5. Gmina Kołaki Kościelne zakończyła realizację zadania polegającego na budowie placu 

zabaw w miejscowości Podłatki Duże wraz z ogrodzeniem i oświetleniem. Całość prac, koszt 

prac to 60 tys. zł, z czego pozyskano 30 tys. zł  w ramach programu Kreatywna wieś. 

6. Realizowana jest obecnie inwestycja polegająca na dociepleniu oraz wymianie pokrycia 

dachowego w świetlicy wiejskiej w Podłatkach Dużych oraz OSP w Kruszach. Kwota zadania 

wynosi 491 866,63 zł. Są to środki zewnętrzne, pozyskane przez gminę. 

7. Trwają prace dotyczące budowy 7 odcinków wodociągowych na terenie gminy Kołaki 

Kościelne. Kwota zadania wynosi 858 540,00 zł. Jest to kwota z otrzymanej subwencji. 

8. Podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowej w celu adaptacji piętra 

budynku w miejscowości Zanie, czyli była szkoła na oddział przedszkolny. Planujemy w 

następnym roku, jeżeli pojawią się jakieś fundusze dostosować piętro budynku na 

przedszkole. Jak już wspomniałem Państwu na komisjach, nasz oddział przedszkolny w 

Kołakach Kościelnych nie jest w stanie przyjąć tylu dzieci, ile zostało złożonych wniosków. 

9. 22 października tego roku został ogłoszony przetarg na wykonanie zadania „Odbiór, 

transport i zagospodarowanie odpadów komunalnych. Otwarcie ofert nastąpi w dniu 

jutrzejszym. 

10. Dnia 11 listopada odbędzie się uroczystość odsłonięcia i poświęcenia pomnika ku czci 

ofiar sowieckiego i niemieckiego reżimu totalitarnego.  Uroczystość rozpocznie się Mszą 

Świętą o godzinie 12:00 w kościele w Kołakach, po czym nastąpi przemarsz na miejscowy cmentarz i 

oddanie hołdu poległym. Zapraszam wszystkich serdecznie na tą ważną uroczystość. 

Dziękuję bardzo.” 

Informacja stanowi Zał. Nr  9 do protokołu 

Ad. 6a) 
W tym punkcie Skarbnik Gminy Pani Gabriela Mioduszewska omówiła proponowane zmiany 

w budżecie gminy na 2024 rok. Wyjaśniła, że jak informowałam Państwa, nie ma tu wielkich 

rewolucji w tych naszych zmianach budżetowych, ponieważ są to tak zwane prace 

porządkowe, bo zbliżamy się do końca roku i przeniesienie między rozdziałami, gdzie na tą 

chwilę myślę, że może brakować środków po stronie wydatków a po stronie dochodów 

zmniejszyłam te dochody, które nie wpłyną w tym roku. Wiem, że nie wpłyną. Jak również 

zmniejszyłam wydatki, które też nie będą realizowane w tym roku. Jeżeli macie Państwo 

jakieś jeszcze pytania do tych objaśnień, to bardzo proszę. 

Radni nie zgłosili uwag, więc Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o głosowanie 

proponowanych zmian w budżecie gminy na 2024 rok: 

- za – 12 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że  uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 

rok została podjęta przy 12 głosach za (Zał. Nr 10). 

Głosowanie imienne -  (Zał. Nr 11). 

Ad. 6b) 

W tym punkcie uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej omówił Wójt Gminy. 

Wyjaśnił, że uchwała dotyczy wsparcia finansowego Gminy Głuchołazy, gdzie była powódź. 

Ostatnie posiedzenie Związku Gmin Wiejskich, w którym uczestniczyłem, wszyscy wójtowie 

województwa podlaskiego, podjęto uchwałę, że  każda gmina przekaże złotówkę od 

mieszkańca i jest to bardzo uczciwe rozwiązanie. Kwota dofinansowania z naszej strony 

wynosi 2 260 tys. zł. 



Radni nie zgłosili uwag, więc Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o głosowanie uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej: 

- za – 12 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że  uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

została podjęta przy 12 głosach za (Zał. Nr 12). 

Głosowanie imienne -  (Zał. Nr 13). 

Ad. 6c) 

W tym punkcie uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso omówiła 

Sekretarz Gminy. Zgodnie z ustawą o opłacie skarbowej to do Rady należy wyznaczenie 

inkasentów opłaty skarbowej. Dotychczas obowiązuje uchwała z 2019 roku i są to 2 osoby 

Pani Zielińska i Pan Zalewski. W tym projekcie  uchwały proponuje się Panią Katarzynę 

Zielińską i Panią Justynę Wnorowską. 

Radni nie zgłaszali uwag, więc Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o głosowanie uchwały 

w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 

oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso: 

- za – 12 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że  uchwała w sprawie zarządzenia poboru opłaty 

skarbowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso została podjęta przy 12 głosach za (Zał. Nr 14). 

Głosowanie imienne -  (Zał. Nr 15). 

Ad. 6d) 

W tym punkcie uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kołaki 

Kościelne na 2024 rok” omówił Wójt Gminy. Wyjaśnił, że przygotowaliśmy taki program 

opieki nad zwierzętami, Państwo się z nim zapoznali. Dostaliśmy tu pozytywne opinie od 

inspektora weterynarii od kół łowieckich. Jeżeli są pytania, to bardzo proszę. 

Radni nie zgłaszali uwag, więc Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o głosowanie uchwały 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kołaki Kościelne na 2024 rok”: 

- za – 12 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że  uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Kołaki Kościelne na 2024 rok” została podjęta przy 12 głosach za (Zał. Nr 16). 

Głosowanie imienne -  (Zał. Nr 17). 

Ad. 6e) 

W tym punkcie uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kołaki 

Kościelne na 2025 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie omówiła Sekretarz Gminy. Wyjaśniła, że na podstawie ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie Rada Gminy uchwala po konsultacjach z 

organizacjami program współpracy z podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego. Takie konsultacje były ogłaszane 



od 3 października do 11 i nie wpłynęły żadne uwagi. Program ten określa cel i zasady 

współpracy z organizacjami pozarządowymi na przyszły rok. 

Radni nie zgłaszali uwag, więc Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o głosowanie uchwały 

w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2025 rok z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie: 

- za – 12 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że  uchwała w sprawie przyjęcia rocznego programu 

współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2025 rok z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie została podjęta przy 12 głosach za (Zał. Nr 18). 

Głosowanie imienne -  (Zał. Nr 19). 

Ad. 6f) 

W tym punkcie Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że wpłynęła petycja od Pana Dariusza 

Kruszka do Przewodniczącego Rady Gminy Kołaki Kościelne. Następnie Przewodnicząca 

Rady odczytała treść petycji (Zał. Nr 20). 

Następnie poinformowała, że petycję rozpatrywała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji i 

proszę bardzo o przedstawienie opinii. Opinię przedstawiła członek Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Pani Sylwia Pęska: 

„Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Kołaki Kościelne 

Na posiedzeniu w dniu 29 października 2024 r. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  

zapoznała się z petycją Pana Dariusza Kruszki z dnia 15.09.2024 r. w sprawie przyjęcia 

uchwały kierunkowej zobowiązującej samorządową władzę wykonawczą do użycia wszelkich 

prawnych metod, aby nie dopuścić do utworzenia na jej terenie jakichkolwiek ośrodków dla 

imigrantów nielegalnie przekraczających granicę (w tym granicę całej Unii Europejskiej), 

a następnie wnioskujących o azyl, a w szczególności poprzez brak partycypacji ze strony 

samorządu w ewentualnych programach rządowych bądź innych instytucji, w tym tych 

finansowanych ze środków unijnych - a mających na celu budowę na obszarze jednostki 

samorządowej bazy lokalowej dla imigrantów; nieudostępnianie zasobów rzeczowych bądź 

kadrowych samorządu na wyżej wymieniony cel; formułowanie protestów, petycji i innych 

form wyrażania woli w przypadku powzięcia informacji o planach budowy ośrodków dla 

imigrantów na obszarze jednostki samorządowej. Pan Dariusz Kruszka zgodził się na 

udostępnienie treści petycji i swoich danych na BIP Gminy Kołaki Kościelne. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdza, iż tworzenie ośrodków dla nielegalnych 

imigrantów, a co za tym idzie podejmowanie wszelkiego rodzaju działań z tym związanych, 

nie należy do katalogu zadań jednostki samorządu terytorialnego. Należy stwierdzić, że 

żądania zawarte w przedmiotowej petycji nie mieszczą się w obrębie kompetencji organu 

stanowiącego, ani też organu wykonawczego, jakim jest Wójt Gminy Kołaki Kościelne. 

W związku z powyższym, wg Komisji Rada Gminy Kołaki Kościelne nie jest uprawniona do 

zobowiązania organu wykonawczego do zastosowania konkretnych rozwiązań i metod 

prawnych, a tym bardziej narzucenia sposobu rozstrzygnięcia konkretnej sprawy, zwłaszcza 

nie znajdującej się w obrębie kompetencji tegoż organu. 

Wobec powyższego Komisja uznaje, iż przedmiotowa petycja nie zasługuje na uwzględnienie 

i rekomenduje Radzie Gminy przyjęcie uchwały w zaproponowanym kształcie (Zał. Nr 21).  

Radni nie zgłaszali uwag, więc Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o głosowanie uchwały 

w sprawie rozpatrzenia petycji 

- za – 12 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 



- wstrzymało się – 0 głosów  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że  uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji została podjęta 

przy 12 głosach za (Zał. Nr 22). 

Głosowanie imienne -  (Zał. Nr 23). 

7. W tym punkcie Przewodnicząca Rady Gminy wyjaśniła, że informacja z realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 była omawiana na komisjach i poprosiła o pytania. 

(Zał. Nr 24).  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Ad. 8) W tym punkcie informację o podmiotach, w których wykonywana będzie nieopłatna, 

kontrolowana praca na cele społeczne oraz praca społecznie użyteczna w 2024 roku oraz 

opinii Prezesa Sądu Rejonowego w Zambrowie dotyczącej potrzeb Sądu w zakresie 

wykonywania pracy przez skazanych przedstawiła Sekretarz Gminy. Wyjaśniła, że na 

podstawie opinii dotyczącej potrzeb Sądu Rejonowego w Zambrowie Wójt wyznacza 

podmioty w których będzie wykonywana nieodpłatnie kontrolowana praca na cele społeczne i 

praca społecznie użyteczna. Wyznacza się Urząd Gminy i Szkołę Podstawową a planowana w 

2025 roku liczba osób skazanych wg opinii Sądu to 40 osób. Powyższe informacje należy 

przedstawić właśnie Wysokiej Radzie. (Zał. Nr 25). 

Ad. 9) W tym punkcie informację o podmiotach, na rzecz których wykonywane będą przez 

nieletnich prace społeczne oraz opinii Prezesa Sądu Rejonowego w Zambrowie dotyczącej 

potrzeb Sądu w zakresie wykonywania pracy nieletnich przedstawiła Sekretarz Gminy. 

Wyjaśniła, że podobnie jak przy pracach społecznie użytecznych Sąd wysyła opinię do Wójta 

i w ciągu 30 dni musimy wyznaczyć takie podmioty. Wyznacza się podmiot Urząd Gminy a 

planowana liczba osób nieletnich to jedna osoba. Informację przedkłada się Radzie i 

kierownikowi Zespołowi Kuratorskiemu w Zambrowie. (Zał. Nr 26). 

Ad. 10) Informację na temat oświadczeń majątkowych składanych przez radnych Gminy 

Kołaki Kościelne na 2 miesiące przed upływem kadencji, za 2023 rok wg stanu na dzień 31 

grudnia 2023 r. oraz w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania przedstawiła 

Przewodnicząca Rady i poinformowała, że wszyscy radni Gminy Kołaki Kościelne złożyli 

oświadczenia majątkowe w ustawowym terminie i w analizowanych oświadczeniach nie 

stwierdzono żadnych nieprawidłowości. (Zał. Nr 27). 

Radnym przekazano informację o wynikach analiz oświadczeń majątkowych Urzędu 

Skarbowego w Zambrowie (Zał. Nr 28). 

Ad. 11) Informację na temat złożonych oświadczeń majątkowych przez sekretarza gminy, 

skarbnika gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu wójta przedstawił 

Wójt Gminy i wyjaśnił, że w złożonych oświadczeniach nie stwierdził żadnych 

nieprawidłowości. (Zał. Nr 29). 

Ad. 12)  W związku z tym, że nie było interpelacji, to nie było odpowiedzi na interpelacje i 

zapytania radnych. 

Ad. 13)  Radni nie składali wniosków i oświadczeń. 

Ad. 14)  W sprawach różnych głos zabrała Wójt Gminy i poinformował, że w poniedziałek 

odbyło się spotkanie z Panią Starostą, w którym uczestniczył też Pan radny Marek 

Kołakowski, który jest dzisiaj z nami. Rozmawialiśmy o wnioskach na remonty dróg w 

Gminie Kołaki Kościelne, składanych przez Powiat. W tym roku nie udało się złożyć żadnego 

wniosku. Wnioski złożone przez inne gminy będą realizowane. Natomiast w następnym roku 

mamy obiecane, że na Gminę Kołaki Kościelne zostanie złożony wniosek, po 

przeanalizowaniu przez nas potrzeb, czy zaproponowaniu jakiegoś zadania. Jest z nami Pan 

Marek Kołakowski, może Pan Marek coś doda. 

Radny Powiatowy Marek Kołakowski – tak, jak Pan Wójt wspomniał byłem świadkiem tej 

rozmowy także myślę, że dalsza współpraca Powiatu i naszej Gminy będzie owocna. Mamy 

zapewnienie, że w dalszych składaniu wniosków, jak się tam jakiś ukaże, to będziemy mieli 



jakby pierwszeństwo do wykorzystania tego. Przy okazji, jak już jestem przy głosie, to 

chciałbym powiedzieć, że też złożyłem wniosek finansowy  do Powiatu, do budżetu, żeby na 

następny rok uwzględnili remont dróg lub położenie nowych nawierzchni w Gosiach Dużych, 

Podłatkach Małych i Dużych i w Kruszach. Także przy okazji złożyłem też taki wniosek. 

Także uważam, że dalsza współpraca pod warunkiem, że będzie finansowanie w 

województwie, gdzieś tam wyżej to podejrzewam, że te pieniądze będą, ale to zależy od tego 

czy dostaniemy właściwie. Dziękuję bardzo. 

Innych spraw nie poruszano. 

Ad. 15) 
Przewodnicząca Rady podziękowała i zamknęła obrady IV  sesji Rady Gminy. 
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